

7 Days NORTHERN KANSAI

NEW



Amanohashidate



Kinosaki Onsen



Genbudo Cave



Izushi Castle Town

Photos © by JNTO

Highlights

OSAKA / ITAMI

- Brewery Village Choujugura
- Aramaki Rose Garden
- The Instant Ramen Museum

MAIZURU / NORTHERN KYOTO

- Mt Goro Dake (Sky Tower)
- Maizuru Toreto
- Amanohashidate
- Ine Funaya Boat House

KINOSAKI ONSEN / IZUSHI CASTLE TOWN / HIMEJI CASTLE

- Kinosaki Onsen
- Genbudo Cave
- Izushi Castle Town
- Himeji Castle

KOBE / KOBE CHINATOWN / SAKE MUSEUM / MT ROKKO

- Suma-Rikyu Park
- Kobe Port Tower
- Kobe Chinatown
- Sawanotsuru Sake Museum
- Rokko Garden Terrace

OSAKA

- Shinsaibashi Shopping District

Meals

- Japanese Set Meals
- Tempura
- Buffet Dinners



DAY 1 : SINGAPORE ✈️ NARITA NH 802 0550/1400
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 842 1150/2000
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 844 2215/0630
SINGAPORE ✈️ NARITA NH 804 0035/0845

Assemble at Singapore Changi International Airport Terminal 2 for your flight to Osaka via Narita or Haneda.

NH 802 / NARITA or HANEDA ✈️ OSAKA

(Lunch on board / dinner)

Upon arrival at Osaka (Itami Airport), we will proceed for dinner. Thereafter, check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Osaka

NH 842 (One night stay in Tokyo)

(Lunch on board / Bento Dinner)

Upon arrival at Haneda airport, we will check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Tokyo

NH 844 / HANEDA ✈️ OSAKA

(Breakfast on Board)

Upon arrival at Osaka (Itami Airport), we shall commence with Day 2 itineraries

NH 804 / NARITA ✈️ OSAKA

(Breakfast on Board)

Upon arrival at Osaka (Itami Airport), we shall commence with Day 2 itineraries

DAY 2 : OSAKA / ARAMAKI ROSE GARDEN / INSTANT RAMEN MUSEUM (Breakfast / Lunch / Dinner)

Depart for your pleasant flight to Osaka (for NH842). Our first visit today is Brewery Village Choujugura, where you find a very wide range of local produced beer and liquor. Next stop is Aramaki Rose Garden, during season you will see variety of roses spread across the garden. From here we proceed to the famous Momofuku Ando Instant Ramen Museum. Here you see the first ever instant noodle produced in Japan and you can design your own instant noodles for a small fee.

Accommodation: Hotel in Osaka

DAY 3 : GORODAKE / MAIZURU TORETORE / AMANOHASHIDATE / INE FUNAYA BOAT HOUSE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning after breakfast we will visit one of the most scenic spot in Kinki area. From the observation tower (Goro Sky Tower), you can enjoy the breath-taking panoramic view of Maizuru bay. Our next stop is Maizuru Toreto where you can enjoy the fresh seafood from the sea of Japan. There are also dried seafood you can purchase here. After that we proceed to Amanohashidate, a pine covered sandbar that spans at the mouth of the bay. Better known as Bridge in Heaven, the scene has been admired for centuries. Further up, we visit fishing industry at Ine Funaya Boat House. Here you see about 230 houses by the bay that gave the popular name Kyoto by the Sea. Tonight pamper yourself in one of the "onsen" (hot spring bath) within the hotel.

Accommodation: Hotel in Miyazu 🍷

DAY 4 : KINOSAKI ONSEN / GENBUDO CAVE / IZUSHI CASTLE TOWN / HIMEJI CASTLE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning we will visit the beautiful Kinosaki Onsen and admire the beauty of this pleasant town. There are many shops and delicious eateries to enjoy here. Our next destination is the Genbudo Cave where researchers discovered strange phenomenon of magnetism. The beautiful column joints structures formed when the lava was cold is really an amazing sight. After that, we travel to Izushi Castle Town, flourished during the Edo period some 200-300 years ago, this town is designated as a national preservation district of important buildings. The town is very famous for its buckwheat noodles (soba) and you find as many as 50 shops here. Last stop is the Himeji Castle or better known as White Heron Castle due to its appearance. Ever popular, this castle is both a national heritage and a world heritage site.

Accommodation: Hotel in Himeji

DAY 5 : HIMEJI / TEGARAYAMA BOTANICAL GARDEN / SUMA RIKYU PARK / KOBE PORT TOWER / KOBE CHINATOWN (Breakfast / Lunch / Dinner)

Our first stop this morning is the Tegarayama Botanical Garden. Opened in 1980, there are more than 1,500 species of plants and flowers housed in two large greenhouses. There are 10 exhibitions held yearly and its a pleasant place to relax and stroll to the beauties. On our way to Kobe, we will stop at Suma-Rikyu Park. Inside this exotic park you can enjoy seasonal flowers throughout the year. From here we move to Kobe Port Tower for a photo-stop and after that, we proceed to visit the famous Kobe Chinatown. Destroyed in 1995 earthquake, it was rebuilt and is the most visited Chinatown in Japan.

Accommodation: Hotel in Kobe

DAY 6 : KOBE / SAWANOTSURU SAKE MUSEUM / ROKKO GARDEN TERRACE / SHINSAIBASHI

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning after breakfast we will visit Sawanotsuru Sake Museum. With a rich history of 300 years, here the museum exhibits valuable sake-brewing methods. Enjoy a couple of sake and buy some home. From here, we move to Mt Rokko Garden Terrace (Mt Rokko) one of the most panoramic spots in Japan looking over Osaka Bay and the city of Kobe. This is a fine place for dining and some shopping. After that we head to Shinsaibashi, a vibrant shopping paradise with many restaurants.

Accommodation: Hotel in Osaka

DAY 7 : TOKYO ✈️ SINGAPORE (Breakfast)

This morning free at leisure until your transfer to Narita / Haneda Airport to your flight back to Singapore with sweet memories of ANA First Choice Holiday.



Himeji Castle

Remarks

- Surcharges are applicable to Japan Eve & National Holidays, Chinese New Year and Festive Events.
- Sequence of itinerary and flight schedules are subject to change without prior notice.
- Tour will be conducted in Mandarin. A bilingual (Mandarin/English) guide will be provided upon request and is subject to availability..

7天关西北部游 (7D NORTHERN KANSAI)



第一天：新加坡 → 成田 NH802 0550/1400 // 新加坡 → 羽田 NH842 1050/1900
新加坡 → 羽田 NH844 2215/0630 // 新加坡 → 成田 NH804 0035/0845

在新加坡樟宜国际机场第二搭客大厦集合以办理登机手续飞往大阪(经成田或羽田)。

NH802 → 大阪 (在飞机上用早或午餐、晚餐)

抵达大阪机场后，我们将前往享用晚餐。之后再登记住入酒店休息。

住宿：大阪区酒店

NH842 <一晚住宿在东京> (在飞机上用午餐、便当晚餐)

抵达羽田机场后，我们将登记住入酒店休息。

住宿：东京区酒店

NH844 → 大阪 (在飞机上用早餐)

抵达大阪机场后，我们将开始第二天的行程。

NH804 → 大阪 (在飞机上用早餐)

抵达大阪机场后，我们将开始第二天的行程。

第二天：大阪 / 荒牧玫瑰花园 / 方便面发明纪念馆 (早、午、晚餐)

乘坐航班愉快飞往大阪(NH842)。我们今天的第一站是参观啤酒厂 chojugara，您可以在那里找到各种各样的当地生产的啤酒和酒。下一站是荒牧玫瑰花园，在季节你会看到各种各样的玫瑰蔓延在花园里。从这里开始，我们到日本生产的著名的安藤百福方便面纪念馆，只须小笔费用您可以设计自己的方便面。

住宿：大阪区酒店

第三天：五老岳 / 舞鹤港 / 天桥立 / 伊根舟屋群 (早、午、晚餐)

今早早餐后，我们将参观近畿地区最受欢迎的景点之一。从观光塔（五老天空塔），您可以欣赏到舞鹤港海湾令人叹为观止的全景。我们的下一站是舞鹤港，在哪里可以享受从日本海的新鲜的海鲜，还可以在这里购买干海鲜。之后，我们继续前往天桥立，一个松散的沙滩横跨在海湾的嘴。更好地被称为天堂桥梁，这个景点已经被羡慕了几个世纪。再前往，我们参观伊根舟屋群，这里原本是渔民晒网的场所，潮汐的影响较小，面积不大，地处山海之间。围绕海湾的230栋民宅鳞次栉比，风光优美。晚上，也别忘了在酒店内享受泡日式温泉浴松懈身心。

住宿：宫津区温泉酒店

第四天：城崎温泉 / 南朱雀洞 / 出石城市 / 姬路城 (早、午、晚餐)

今天早上我们将参观美丽的城崎温泉，欣赏这个令人愉快的城镇的美丽。有很多商店和美味的餐馆在这里享受。我们的下一个目的地就是南朱雀洞穴，当研究人员发现奇怪的磁性现象时，当熔岩冷的时候形成的美丽的柱状结构结构是非常惊人的景象。之后，我们前往出石城堡镇，在大约200-300年前的edo时期蓬勃发展，这个镇被指定为重要建筑的国家保护区。该镇以其荞麦面（荞麦面）而闻名，您在这里找到多达50家商店。最后一站是姬路城堡，因为它的外貌而被称为白鹭城堡。这座城堡是受欢迎的，这是一个国家遗产和世界遗产。

住宿：姬路区酒店

第五天：姬路 / 立手柄山温室植物园 / 须磨离宫花园 / 神户港口塔 / 南京町 (早、午、晚餐)

我们今天早上的第一站是立手柄山温室植物园。1980年开业，两座大型温室共有1500多种植物和花卉种植。每年举办10次展览，这里是放松与欣赏美景的地方。在去神户的路上，我们将停在须磨离宫花园。在这个异国情调的公园里，您可以全年享受季节性的花朵。从这里我们将前往神户港口塔去拍照留念。之后，我们去参观著名的南京町（神户唐人街）。在1995年的地震中被摧毁，它被重建，也是日本最受欢迎的唐人街。

住宿：神户区酒店

第六天：神户 / 泽之鹤清酒博物馆 / 六甲山花园露台 / 心斋桥 (早、午、晚餐)

早餐后，我们将参观泽之鹤清酒博物馆。拥有300多年的丰富历史，博物馆在这里展示了宝贵的酿酒方法。在这里享受几杯清酒，并也可以在这里买一些。从这里，我们前往六甲山花园露台（六甲山）日本屈指可数的眺望点，位于可以俯瞰环绕大阪湾的大阪，神户街景的位置。这里是一个好地方，能够边欣赏风景边用餐或购物。之后，我们前往心斋桥，一个充满活力的购物天堂与及许多餐馆。

住宿：大阪区酒店

第七天：东京 → 新加坡 (早餐)

今早是自由活动时间，直到送您前往成田或羽田国际机场搭乘航班回返新加坡，愿ANA首选假日游给您留下美好的回忆。

备注：行程顺序、航班时间和酒店住宿如有更改，恕不预先告知。